

國際午餐會 International Luncheon Talk



為促進婦女對國際事務的關注，國際事務委員會自2015年起定期舉辦午餐會，邀請各界名人，就國際關注事項主講，並邀請本地各國領事館的代表出席，加強交流。

在2018年1月，本會邀得西九文化區管理局董事局主席唐英年以「西九文化區的發展」為題分享西九藍圖與規劃，點出西九文化區的項目將會是香港的新亮點，此地亦會為年輕人提供更多機遇。文化將會是香港未來發展的推動力與核心，相信配合西九文化區的硬實力及內地的支持，香港將成為中西文化匯聚的最好平台。

The International Affairs Sub-Committee has been holding regular luncheon meetings since 2015 to raise women's concern on current international affairs, having invited leaders from different sectors to give talks on international affairs and representatives from Consulates to facilitate exchanges.

At the January 2018 talk, guest speaker the Honouarble Mr. Henry Tang shared his insight and experience on the development of West Kowloon Cultural District. He foresaw that projects at the West Kowloon Cultural District would become Hong Kong's new high lighting attractions, providing more opportunities for the young. He believed that culture would become the motivating power and core for Hong Kong's future development and that the ability of West Kowloon Cultural District coupled with the support of Mainland China would enable Hong Kong to become the best platform for eastern and western cultural exchange.

2018年5月，本會邀得香港大學經濟學講座教授及黃乾亨黃英豪基金教授(政治經濟學)王于漸教授為主講嘉賓，主題為「我們應否害怕打貿易戰？」。王教授以歷史角度分析，亦談論現時中美的經濟關係，總括出我們雖然不希望打貿易戰，但絕不應害怕貿易戰，因為對中國有信心、有能力應對任何挑戰。

In May 2018, the International Affairs Sub-Committee organized a Luncheon Talk on 'Should We Be Afraid of A Trade War?' by Professor Richard Wong, Chair of Economics of the University of Hong Kong. Prof. Wong gave an analysis on the economic situation between United States and China from a historical perspective. He stated that nobody wanted the Trade War to happen and that people should not be afraid of it but should have confidence that China would be able to face all its challenges.



2018年
第二場
講座

2018
5月/May



王于漸教授
Professor Richard Wong

2018
1月/Jan

2018年
第一場
講座



唐英年先生
The Honorable
Mr. Henry Tang

午餐會邀得多個國家領事、大學學者、青年組織等出席及作相互交流。

Representatives from Consulates, universities and youth association are invited to attend the luncheon talks for the enhancement of exchanges.